
 
Tabasalus         07.10.09. 
 
 
OMYC juhatuse koosoleku protokoll nr. 21. 
 
 
OSALESID  
 
 
Raul   Bober    asekommodoor 
Armin   Mutle    asekommodoor 
Enn   Tammaru   asekommodoor 
Tõnu  Pomerants   juhatuse liige 
Hillar   Luukas   juhatuse liige 
Aarne   Mandre   klubi liige  
Kristjan Boberg   klubi liige 
Heikki  Sibul    juhatuse liige  
 
Tuleb üldkoosolekule !!    
Päevakord:   

                    
                                                                                          

1.     Talve üle elamise variant -  Ennu ja Aarne ettepanek      Enn Tammaru 
 
2.     Vargusest lautril                        Aarne Mandre 
 
3.     Üldkoosoleku (31.10.09. ) ettevalmistamisest    Heikki Sibul 
                                                                                                                
4.     Kommodoori valimistest      juhatus 
 
5.     Vallavalitsusega kohtumisest      juhatus 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
OTSUSTATI : 
 
 

1. Aarne küsimus – kas slipile viiva tee ja slipi hooldus jääb mittehooajal OMYC 
kohustuseks .  
Otsustati :  OMYC teed ja slippi ei hoolda . OMYC juhatusel informeerida otsusest 
kalureid , klubi likmeid ja avalikkust. 

 
2. Võtta teadmiseks Kristjani ja Armini informatsioon valve hinnapakkumistest . 

Otsustati :  Anda volitus Armin Mutlele  valmistada ette leping SECURITAS-ega . 
 

3. Võtta teadmiseks Aarne Mandre informatsioon , et hr. Nappusele on soetatud 
mootor hinnaga 6500.- EEK-i .  
Otsustati : kulutuste minimiseerimiseks palub OMYC juhatus pidada läbirääkimisi 
valvuritega lautri kaptenil Aarne Mandril .         

 
4.  Üldkoosoleku aeg  31.10.09. 11-00 – 14-00 . Kutsed välja saadetud. 18 liiget 

registreerinud osavõtu . Juhatus kindlustab 34 liikme osaluse.  
Otsustati :  
1.Teha ettepanek kinnitada aastamaksuks 2010 aastal  1500 EEK-i. 
2. Heiki Sibulal valmistada ette  üldkoosoleku otsuse projekt  

5.  Ajaloolise Tilgu sadama arengust ootame Harku Vallavalitsuselt seisukohta . 27.10. 
juhatuse koosolekul arutame esitatavaid küsimusi. 

6. Kuulati ära Armin Mutle ettepanek saata pöördumine klubi liikmetele valida 
kohaliku omavalitsuse valimistel OMYC liikmeid .      
Otsustati : kiita tekst heaks ja saata liikmetele välja. 
 
 
  

 
 Järgmine koosolek toimub 27 .10 .2009.  kell 17-00 AS Karumaa kontoris 
 
Protokollis         Enn Tammaru 
 
	  


